
Rada Miejska Węglińca 

Protokół nr II/18 
 

O godzinie 10:02 Przewodniczący Rady Wiesław Piechota otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram drugą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. Powitał 

wszystkich zebranych i poinformował, że w posiedzeniu bierze udział 100% skład rady, w 

związku z powyższym stwierdził, że obrady są prawomocne.  

Obecni: 

1. Wanda Antonina Batog 

2. Waldemar Błauciak 

3. Maria Fedyczkowska 

4. Andrzej Fink 

5. Bogumiła Glonek 

6. Elżbieta Grabowska 

7. Łukasz Kocot 

8. Łukasz Pańków 

9. Stanisław Papież 

10. Jerzy Peroński 

11.  Mirosław Piątka 

12. Wiesław Piechota 

13. Dawid Szymczak 

14. Grzegorz Tyrakowski 

15. Marek Wawrzynek 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 a lista osób zaproszonych i uczestniczących w 

posiedzeniu stanowi zał. nr 2. 

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), uwag nie zgłoszono, w 

związku z czym porządek pozostał bez zmian. 

 

Następnie przystąpiono do punktu 3, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący 

obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. 

Dodał, że jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części 

posiedzenia. W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana 

pisemna odpowiedź. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKOŁU SESJI Z DNIA 17 LISTOPADA 

2018R. Radny Waldemar Błauciak poprosił aby umieścić w protokole treść oświadczenia, które 

odczytał na ostatniej sesji, ponieważ na BIP nie zamieszcza się załączników a w jego ocenie 

powinien on zostać udostępniony w całości a nie przedstawiony tylko ogólny zarys. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu sesji z dnia 17 listopada 2018 r. z 

uwzględnieniem poprawek. Z przyczyn technicznych nie wszyscy radni mogli zagłosować przy 

pomocy tabletu, więc Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne po kolei 

wyczytując radnych, którzy odpowiadali, że są za przyjęciem protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, 



Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek, Stanisław 

Papież 

 

Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania, obejmującego miesiąc październik 2018 

r.  stanowi zał. nr 4. 

W związku z pytaniami radnych Burmistrz przedstawił dodatkowe informacje dot. wskazanych 

w sprawozdaniu spraw, m.in. zmiany sposobu ogrzewania budynku Domu Kultury w 

Ruszowie, podpisania umowy na wykonanie dokumentacji projektowej remontu chodników 

przy ul. Kantowicza w Ruszowie. Po wysłuchaniu przedstawionych przez Burmistrza 

informacji przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania z pracy Burmistrza 

za okres od 01.10.2018 r. do 31.10.2018 r. Ponownie z powodów technicznych Przewodniczący 

przeprowadził głosowanie imienne po kolei wyczytując radnych, którzy odpowiadali, że są za 

przyjęciem sprawozdania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, 

Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek, Stanisław 

Papież 

 

Ok. godziny 10:14 Prowadzący obrady ogłosił przerwę w celu usunięcia awarii. 

 

Po wznowieniu posiedzenia Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku 

obrad, tj. BLOKU UCHWAŁ. Projekty rozpatrzono w następującej kolejności: 

1. w sprawie zmian w budżecie  

Skarbnik Jolanta Zawisza na wstępie poinformowała, że został przesłany do radnych drugi 

projekt uchwały uwzględniający poprawkę przegłosowaną przez Komisję Gospodarczo-

Finansową, dotyczącą zmiany klasyfikacji budżetowej środków otrzymanych z Samorządu 

Województwa Dolnośląskiego na dofinansowanie zakupu motopompy pożarniczej dla OSP 

Jagodzin – z § 6290,00zł na § 6300. Następnie zaprezentowała cały projekt uchwały na bieżąco 

odpowiadając na pytania radnych dotyczące, m.in. terminu wydatkowania kwoty 5 000,00 zł z 

nagrody uzyskanej przez sołectwo Ruszów w konkursie „Nasza Wieś – mamy się czym 

pochwalić”, zmniejszenia planu wydatków z dotacji z budżetu państwa na wypłatę świadczenia 

wychowawczego i kosztów obsługi zadania, zakupu usług związanych z wykonaniem 

infrastruktury na terenie przyległym do Domu Kultury w Ruszowie. Na pytanie radnego 

Waldemara Błauciaka dotyczące zasadności zakupu przyczepy do przewożenia osadu na 

oczyszczalnię ścieków w Węglińcu i jej transportowania, odpowiedział przybyły na obrady 

Dyrektor ZUK Krzysztof Polewski. Wyjaśnił, że zakup ten wynika z realizacji przez gminę 

projektu zmiany gospodarki osadowej na oczyszczalni ścieków w Węglińcu. Zakupiona została 

prasa, a według przepisów wydobywający się z niej sprasowany osad musi być odbierany na 

przyczepkę bądź kontener. Ponieważ Zakład Gospodarki Komunalnej w Lubaniu nie składuje 

takiego osadu, nie było możliwości podpisania umowy na dzierżawę kontenera. Stąd zakup 

przyczepki. Dodał, że powstały osad wykorzystywany jest rolniczo. Natomiast do 

transportowania przyczepy będzie wynajmowany ciągnik, gdyż na chwilę obecną jest to 

bardziej opłacalne. Odpowiedział jeszcze na kilka pytań zadanych przez radnych a na prośbę 

radnego Grzegorza Tyrakowskiego zadeklarował się przyjrzeć sprawie fetoru, który wydobywa 

się z rowu biegnącego od oczyszczalni ścieków w Ruszowie.  



Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej Marek Wawrzynek poinformował, że 

projekt uchwały został przez komisję pozytywnie zaopiniowany 4 głosami „za”, nieobecny był 

radny Jerzy Peroński. 

Po wyczerpaniu tematu przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały w sprawie 

zmian w budżecie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław 

Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Waldemar Błauciak 

Rada podjęła uchwałę nr 7/II/18 w sprawie zmian w budżecie (niniejsza uchwała stanowi zał. 

nr 5). 

 

2.  w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej Rady Miejskiej Węglińca 

Głos zabrał Dyrektor ZUK Krzysztof Polewski, który wyjaśnił, że komisja ta jest organem 

doradczym, powoływanym z członków Rady Miejskiej. Do kompetencji komisji należy m.in. 

opiniowanie wniosków o zawarcie umowy najmu lokalu, opiniowanie projektów list, 

opiniowanie złożonych do projektów list uwag i zastrzeżeń, opiniowanie wniosków o zamianę 

lokali mieszkalnych. Następnie Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur, najlepiej po 

jednej osobie z każdej miejscowości. Radna Maria Fedyczkowska zgłosiła kandydaturę 

radnego Łukasza Pańków, który wyraził zgodę. Radny Marek Wawrzynek zgłosił radnego 

Grzegorza Tyrakowskiego, który nie wyraził zgody ale zaproponował radnego Jerzego 

Perońskiego. Radny Jerzy Peroński oświadczył, że ma już nadmiar obowiązków i może ktoś 

inny z Ruszowa chciał by uczestniczyć w pracach komisji ale jak nie będzie chętnych to wyrazi 

zgodę. Radny Marek Wawrzynek zaproponował kandydaturę radnej Wandy Batog, która 

wyraziła zgodę. Radny Łukasz Pańków zgłosił radną Elżbietę Grabowską, która nie wyraziła 

zgody ale zaproponowała radnego Łukasza Kocota, ponieważ wpływa sporo wniosków ze 

Starego Węglińca. Radny Łukasz Kocot jednak nie wyraził zgody, więc radna Bogumiła 

Glonek zaproponowała kandydaturę Dawida Szymczaka, który wyraził zgodę. Przewodniczący 

Rady zaproponował radnego Waldemara Błauciaka, ponieważ nie ma jeszcze kandydata z 

Czerwonej Wody. Radny Waldemar Błauciak odpowiedział, że na ostatniej sesji nie widzieli 

Państwo jego osoby w żadnej komisji, poza tym w Komisji Gospodarczo – Finansowej też nie 

ma osoby z Czerwonej Wody a jest to trzecia co do wielkości miejscowość w gminie, nie 

wyraził zgody. Ponieważ nie było więcej zgłoszeń Przewodniczący Rady odczytał listę 

kandydatów, którzy weszli w skład komisji i poprosił o zgłaszanie kandydatur na 

Przewodniczącego Społecznej Komisji Mieszkaniowej z grona tych czterech osób, które 

wyraziły zgodę i weszły w skład komisji. Radny Łukasz Pańków zaproponował radnego 

Dawida Szymczaka, który wyraził zgodę, a radny Stanisław Papież zgłosił radnego Jerzego 

Perońskiego, który nie wyraził zgody. Ponieważ nie było więcej zgłoszeń przystąpiono od razu 

do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały w sprawie powołania Społecznej Komisji 

Mieszkaniowej Gminy i Miasta Węgliniec.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 8/II/18 w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej 

Rady Miejskiej Węglińca (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 6). 

 

3.  w sprawie zmiany uchwały nr 13/VII/99 z dnia 26.02.1999 r w sprawie wysokości diet 

za udział w pracach organów gminy, wskazania wiceprzewodniczącego rady do 

określania wobec Przewodniczącego Rady Gminy i Miasta w poleceniu wyjazdu 

służbowego terminu i miejsca wykonywania zadania oraz miejscowości rozpoczęcia i 

zakończenia podróży służbowej oraz określenia stawek zwrotu radnemu kosztów 

przejazdu pojazdem nie będącym własnością gminy 

Przewodniczący wyjaśnił, że w związku z nową kadencją w uchwale należy zmienić imię i 

nazwisko Wiceprzewodniczącego Rady. Pytań do niniejszej uchwały nie było, więc 

przystąpiono od razu do głosowania w sprawie jej podjęcia.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 9/II/18 w sprawie zmiany uchwały nr 13/VII/99 z dnia 26.02.1999r 

w sprawie wysokości diet za udział w pracach organów gminy, wskazania 

wiceprzewodniczącego rady do określania wobec Przewodniczącego Rady Gminy i Miasta w 

poleceniu wyjazdu służbowego terminu i miejsca wykonywania zadania oraz miejscowości 

rozpoczęcia i zakończenia podróży służbowej oraz określenia stawek zwrotu radnemu kosztów 

przejazdu pojazdem nie będącym własnością gminy (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 7). 

 

4.  w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy i Miasta Węgliniec 

Na prośbę prowadzącego obrady Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej Marek 

Wawrzynek poinformował, że na posiedzeniu w dniu 26 listopada br. Komisja ustaliła, że 

wynagrodzenie zasadnicze Burmistrza wyniesie 4 700,00 zł, dodatek funkcyjny 1 900,00 zł a  

dodatek specjalny 40%. W takiej postaci projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 4 

głosami „za”. Radna Maria Fedyczkowska zwrócił uwagę, że wszystkie stawki są na 

maksymalnym poziomie a pamięta jak kiedyś było mówione, iż powinno się trochę obniżyć, 

żeby później było z czego podnieść. Radny Łukasz Pańków odnosząc się od słów radnej Marii 

Fedyczkowskiej wyjaśnił, że pomimo maksymalnych stawek obecny Burmistrz i tak ma niższe 

wynagrodzenie od swojego poprzednika ze względu, iż nie przysługuje mu dodatek stażowy, 

który poprzedni Burmistrz miał na poziomie 20%. Przystąpiono do głosowania w sprawie 

przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy i Miasta Węgliniec.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Łukasz Kocot, 

Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid 

Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Waldemar Błauciak, Elżbieta Grabowska 

Rada podjęła uchwałę nr 10/II/18 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy i 

Miasta Węgliniec (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 8). 

 

5.  w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na obszarze Gminy i Miasta 

Węgliniec 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej przekazał, że komisja na posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami „za” dodając, że od gruntów w punkcie a) 

uchwały kwota 0,93 zł stanowi maksymalną stawkę jaką można zastosować, w  punkcie b) na 

poziomie średnim, w punkcie c) maksymalna stawka, w punkcie d)  na poziomie średnim. Jeśli 

chodzi o podatek od budynków lub ich części w większości jest na maksymalnym poziomie. 

Następnie na prośbę radnego Grzegorza Tyrakowskiego Pani Irena Pawłowska zaprezentowała 

jak wyglądały stawki w poprzednim roku i o ile wzrastają w tym. Po krótkiej dyskusji 

przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały w sprawie określenia stawek podatku 

od nieruchomości na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wanda Antonina Batog, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, 

Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek 

Wawrzynek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Stanisław Papież, Grzegorz Tyrakowski 

Rada podjęła uchwałę nr 11/II/18 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 

na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 9). 

 

6.  w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na obszarze Gminy 

i Miasta Węgliniec 

Pani Irena Pawłowska Kierowniczka Referatu Podatków i Opłat na prośbę Przewodniczącego 

Rady zaprezentowała projekt uchwały. Odczytała o ile wzrosły ceny w porównaniu do 

poprzedniej uchwały. Pani Skarbnik przekazała ile wyniosą wpływy do budżetu  przy 

zaproponowanych w projekcie stawkach. Następnie radny Dawid Szymczak przekazał, że na 

posiedzeniu komisji zobligowali się podjęcia próby zorientowania się w rynku firm 

lizingowych, w temacie ściągnięcia takich firm na teren gminy i rejestrowania pojazdów, 

poprzez obniżenie podatków. Następnie Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej 

przekazał, że komisji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami „za”.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały w sprawie określenia stawek podatku 

od środków transportowych na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Tyrakowski 



Rada podjęła uchwałę nr 12/II/18 w sprawie określenia stawek podatku od środków 

transportowych na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 10). 

 

7.  w sprawie ustalenia opłat targowych na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej Marek Wawrzynek przekazał, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami „za”. Pani Irena Pawłowska 

poinformowała, że w projekcie uchwały zaproponowane stawki zostały na dotychczasowym 

poziomie. W związku z tym Przewodniczący Rady przekazał, że głosowanie będzie za nie 

podejmowaniem uchwały w sprawie ustalenia opłat targowych na obszarze Gminy i Miasta 

Węgliniec, gdyż nie nastąpiły żadne zmiany w stosunku do obwiązującej uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Fink 

Dotychczasowa uchwała pozostaje w mocy. (projekt uchwały stanowi zał. nr 11). 

 

8.  w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku 

rolnego na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej przekazał, że komisja zaopiniowała projekt 

uchwały negatywnie, aby nie obniżać cen. Radny Grzegorz Tyrakowski stwierdził, że 

podwyższenie ceny o 2 zł na 1 dt dla rolnika jest to bardzo dużo, w związku z tym składa 

formalny wniosek o obniżenie ceny do kwoty 52,49 zł za 1 dt. Po krótkiej dyskusji przystąpiono 

do głosowania nad przyjęciem wniosku w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej 

jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec z kwoty 

54,36 zł do kwoty 52,49 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Elżbieta Grabowska, Stanisław Papież, Grzegorz 

Tyrakowski 

PRZECIW (4) 

Andrzej Fink, Łukasz Pańków, Wiesław Piechota, Marek Wawrzynek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Wanda Antonina Batog, Bogumiła Glonek, Łukasz Kocot, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka,  

Dawid Szymczak 

Przewodniczący Rady orzekł, że w wyniku głosowania wniosek został przyjęty, więc 

przystąpiono do głosowania nad całym projektem uchwały  w sprawie obniżenia ceny skupu 

żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy i Miasta 

Węgliniec uwzględniającym kwotę 52,49 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 



Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, Elżbieta Grabowska, Stanisław 

Papież, Mirosław Piątka, Grzegorz Tyrakowski 

PRZECIW (4) 

Andrzej Fink, Łukasz Pańków, Wiesław Piechota, Marek Wawrzynek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Wanda Antonina Batog, Łukasz Kocot, Jerzy Peroński, Dawid Szymczak 

Rada podjęła uchwałę nr 13/II/18 w sprawie ustalenia opłat targowych na obszarze Gminy i 

Miasta Węgliniec (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12). 

 

9.  w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowaną 

jako podstawa obniżenia podatku leśnego na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej przekazał, że komisja postanowiła nie 

obniżać ceny sprzedaży drewna. Ponieważ nie było żadnych uwag i nie nastąpiły żadne zmiany 

w stosunku do obwiązującej uchwały, przystąpiono do głosowania o nie podejmowanie uchwały 

w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowaną jako 

podstawa obniżenia podatku leśnego na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Dotychczasowa uchwała pozostaje w mocy. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 13) 

 

O godzinie 12:10 Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę. 

 

10.  w sprawie wyboru delegatów do Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Zgorzeleckiej 

Głos zabrał Sekretarz Gminy Marcin Papla, który wyjaśnił, że Gmina Węgliniec należy do  

Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Zgorzeleckiej a zgodnie ze Statutem Związku każda 

gmina jako członek Związku posiada po trzech przedstawicieli. Jednym z nich jest burmistrz 

każdej gminy, natomiast pozostałych dwóch przedstawicieli wyznacza Rada Miejska. W 

związku z tym Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów. Radny Stanisław 

Papież zgłosił kandydaturę radnej Marii Fedyczkowskiej, która nie wyraziła zgody ale zgłosiła 

kandydaturę radnego Waldemara Błauciaka, który wyraził zgodę po otrzymaniu informacji od 

Sekretarza, iż spotkania Związku wypadają średnio raz w miesiącu. Następnie radny Łukasz 

Pańków zgłosił radnego Marka Wawrzynka, który wyraził zgodę. Ponieważ nie było więcej 

zgłoszeń przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały w sprawie wyboru 

delegatów do Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Zgorzeleckiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Łukasz 

Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

BRAK GŁOSU (2) 

Bogumiła Glonek, Elżbieta Grabowska 



Rada podjęła uchwałę nr 14/II/18 w sprawie wyboru delegatów do Zgromadzenia Związku 

Gmin Ziemi Zgorzeleckiej (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 14). 

 

11.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych  

Radny Waldemar Błauciak zwrócił się z zapytaniem czy w  § 1, w którym jest mowa o dwóch 

pomieszczeniach gospodarczych o powierzchni 6,50 m2, jest to powierzchnia łączna, czy 

zapomniano podać metraż drugiego pomieszczenia. Poproszono o wyjaśnienie sprawy i 

przystąpiono do omawiania kolej uchwały. 

12.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

Ponieważ nie było żadnych pytań przystąpiono od razu do głosowania za przyjęciem uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, 

Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Grabowska 

Rada podjęła uchwałę nr 15/II/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 15. 

 

13.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, 

Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Grabowska 

Rada podjęła uchwałę nr 16/II/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 16 

 

14.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, 

Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

BRAK GŁOSU (1) 



Elżbieta Grabowska 

Rada podjęła uchwałę nr 17/II/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 17. 

 

15.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, 

Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Grabowska 

Rada podjęła uchwałę nr 18/II/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 18. 

 

16.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, 

Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Grabowska 

Rada podjęła uchwałę nr 19/II/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 19. 

 

Po przybyciu na obrady Pani Marioli Podkalickiej powrócono do projektu uchwały z pkt. 11. 

Pani Podkalicka wyjaśniła, że w uchwale jest błąd, ponieważ chodzi o jedną działkę. Po 

skorygowaniu błędu, przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu 

pomieszczenia gospodarczego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, 

Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek 

Wawrzynek 

Rada podjęła uchwałę nr 20/II/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 



trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 20. 

 

Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego; 
➢ Przewodniczący poszczególnych Komisji poinformowali, że w okresie między sesjami Komisje nie 

wypracowały żadnych wniosków.  
➢ Zapoznano się z korespondencją, która wpłynęła do Rady w okresie międzysesyjnym.  

➢ Dyskutowano nt. sprawozdania Burmistrza o stanie Gminy Węgliniec. Przewodniczący 

Rady krótko podsumował, że sprawozdanie zawiera podstawowe dane demograficzne i 

podstawowe dane o mieniu gminnym a nie przedstawia problemów i nie zawiera zadań, 

które są niezbędne do wykonania w najbliższym czasie. Radny Stanisław Papież 

zaproponował, aby podczas prac w komisji przeprowadzić symulacje kierunków rozwoju 

poszczególnych miejscowości. Radny Marek Wawrzynek zaproponował aby nowa Rada 

bardziej uczestniczyła w konstruowaniu budżetu, a w tym celu należało by zorganizować 

spotkania w połowie roku, aby wspólnie nakreślić kierunki rozwoju gminy. Dodał, że gmina 

w ostatnich latach wydała ok 12 mln na inwestycje przy czym zaangażowanie środków 

zewnętrznych było niewielkie, w związku z tym należało by kłaść na to większy nacisk. 

Radny Łukasz Pańków zauważył, że w sprawozdaniu brakuje informacji na temat 

pustostanów na terenie gminy i działań jakie zostały podjęte w ostatnich latach.  

➢ Dyskutowano nt. organizacji pracy Rady Miejskiej, ustalenia terminów posiedzeń.  Radny 

Waldemar Błauciak zaproponował aby posiedzenia odbywały się od poniedziałku do piątku 

w godzinach pracy urzędu, ponieważ w Radzie są osoby, które pełnią funkcje społeczne, są 

w stowarzyszeniach i takie terminy dają im możliwość pozałatwiania różnych ważnych 

spraw. Radny Andrzej Fink zwrócił uwagę, że podczas posiedzeń zdążają się sytuacje, że 

pracownik urzędu wyjaśnia pewne zagadnienia bądź Dyrektor zakładu budżetowego 

podległego Burmistrzowi i w momencie sesji w weekendy bądź w godzinach 

popołudniowych byłby z tym problem, więc też jest za posiedzeniami w tygodniu w 

godzinach porannych. Radny Łukasz Pańków zaproponował sesje wyjazdowe co kilka 

miesięcy.  

 

W punkcie ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA Burmistrz odpowiadając na pytanie 

radnego Waldemara Błauciaka czy zakończyły się uzgodnienia z Urzędem Marszałkowskim 

dotyczące wykonania chodnika przy drodze 296 w miejscowości Czerwona Woda wyjaśnił, że 

jest podpisane porozumienie z DSDiK ale projektant nie wywiązał się do dnia dzisiejszego z 

dokumentacji projektowej, w związku z tym trzeba to przełożyć na rok następny. Na drugie 

pytanie czy gotowy jest projekt dotyczący kanalizacji w miejscowości Czerwona Woda 

Burmistrz odpowiedział, że tak, projekt jest już gotowy i teraz będziemy szukali możliwości 

finansowania i realizacji tej inwestycji.  

Radny Stanisław Papież zwrócił się do Burmistrz z prośbą o zorganizowanie spotkania z 

Zarządcą drogi 296, aby porozmawiać z nim o możliwości założenia sygnalizacji świetlnej 

przy szkole w Ruszowie i o chodniku przy ulicy Bolesławieckiej. Poprosił aby dowiedzieć się 

od Nadleśnictwa Ruszów jakie procedury należy spełnić, żeby przejąć plac naprzeciwko 

szkoły. 

Radny Andrzej Fink zwrócił się do Burmistrza z prośbą o wstawiennictwo w Kolejach 

Regionalnych w sprawie zwiększenia składu pociągu jadącego rano do Zgorzelca, ze względu 

na ogromny ścisk i przepełnienie, oraz do interwencji w sprawie uciążliwych nocnych 

przeładunków i samochodów wożących glinę, gdyż zanieczyszczają nowo wyremontowaną 

nawierzchnię ulicy Piłsudskiego. Burmistrz przekazał, że jeszcze jako Wicestarosta pisał 

monity w sprawie zaśmiecania nawierzchni, jednak bez odzewu. Na ten moment można 

zgłaszać sprawę na policję, która będzie nakładała mandaty, co może przyniesie jakiś skutek.  



Radny Waldemar Błauciak zwrócił się z zapytaniem w imieniu sołtysa z Jagodzina czy jest 

możliwość udostępnienia korzystania z systemu eSesja przez sołtysów, którzy już nie są w 

radzie. Burmistrz odpowiedział, że musi zasięgnąć opinii informatyka czy jest taka możliwość.  

Radny Grzegorz Tyrakowski poprosił o wyjaśnienie sprawy pociągu jadącego przez Ruszów 

do Żar wyjeżdżającego z Węglińca o godzinie 21:45, który według rozkładu jazdy powinien 

zatrzymywać się w Ruszowie a tego nie robi, tylko przejeżdża przez stację.  

  

W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 

➢ Radna Elżbieta Grabowska zgłosiła, że przy pustostanie na ulicy Kuźniczyskiej w 

Czerwonej Wodzie jest niezabezpieczona studnia.   

➢ Przewodniczący Rady przypomniał o konieczności złożenia oświadczenia majątkowego 

w ciągu 30 dni od dnia ślubowania. 

 

              Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 13:31, Przewodniczący 

Rady oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam drugą sesję Rady Miejskiej 

Węglińca”. 

 

 

 

  

                                                                                  Przewodniczący Rady 

 

 

                                                                                  Wiesław Piechota 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotowała: 

Alicja Biardzka 

Podinspektor ds. obsługi Biura Rady Miejskiej  


